
 

Referat Ramnes menighetsråd 11.02.20 

 

Tid: Tirsdag 11.2.20 kl. 1930-2100, rett i etterkant av møtet "diakoni og diakon i Re" som er 

kl 18-1930 i kommunestyresalen på Re rådhus. 

Sted: Kommunehuset i Re 

Tilstede: Bent Bjune, Bernhard Marti, Einar Kirkevold, Birgitte Furuseth, Ragnhild 

Christophersen, Lene Gjersøe, Mai-Brit Andersen  

Frafall: Mina Kaasa Vollen 

 

SAKSLISTE 

Sak 11/20: Godkjenning av innkalling og saksliste 

✓ Enstemmig vedtatt 

Sak 12/20: Oppfølging og godkjenning av protokoll fra møte 23.1.20 

✓ Godkjent og vedtatt 

Sak 13/20: Post og orienteringer 

- nytt fra fellesrådet v/Einar. 

- Einar tok frem referatet fra Fellesrådet hvor tidligere vedtak sto 100 % 

diakonstilling i Re. Jfr dagens møte hvor det kom frem at denne stillingen også 

skulle dekke en % prestestilling på Revetal MU ble det litt diskusjon. Carsten 

Furuseth ble hentet inn i møte for a avklare hva vedtaket i Fellesrådet egentlig er. 

- Carsten forklarer at det hele tiden har vært meningen at dette skal være en 

kombinasjon med prestestilling på Revetal, ikke avklart i hvilken %.  Det viktigste 

nå er å få ansatt en Diakon slik at ikke midlene blir borte. 

Sak 14/20: Ragnhild orienterer 

✓ Ikke noe nytt her. 

Sak 15/20: Økonomi – budsjett 2020 v/Lene 

✓ Budsjett for 2020 er levert. 

✓ Rutiner Kollekt. Legger ved skjema som viser rutiner for kollekt på gudstjenester. 

 

 

 



Sak 16/20: Berammelse og forberedelse til årsmøtet 

✓ Årsmøte for Ramnes Menighetsråd blir søndag 1.mars ca kl 20.00 

etter kveldsgudstjenesten som begynner kl 19.00. Årsmeldingen skal leses, Informere 

om regnskap 2019 og budsjett 2020 og generell informasjon til Menigheten. Synnøve 

Finnerud har startet på årsmeldingen og Bent/Birgitte hjelper til med stoff/info hun 

trenger. 

Sak 17/20: Menighetssenter på Revetal 

✓ Vedtak fra dagens møte: Ramnes Menighetsråd går inn for at arbeidet med å 

etablere et Menighetssenter på Revetal kan starte. Først skaffe tomt og deretter 

videre planlegging. Arbeidsgruppa får fullmakt til å ta avgjørelser på vegne av 

menighetsrådene i "Gamle Re" Arbeidsgruppa skal informere menighetsrådene og 

menighetsutvalget på Revetal om det videre arbeidet. 

                

Sak 17/20: Eventuelt 

✓ Reavisa: Alternativt Menighetsblad blir 1 side i hver utgave av avisen. 10 ggr pr.år 

Tror dette blir bra og vil nå mange i Re. Bør få med info om årsmøte 1.mars i 

februarutgivelsen. 

 

Meny Revetal 110 år: Hva med å søke Meny/Reavisa om  kr 10 000 øremerket 

Superfredag. Kr 110 000 skal deles ut til lag og foreninger i Re 

 

Superfredag 14.02. Birgitte og Einar stiller opp som vakter 

 

Neste møte i RMR: 19.03. 18.00-21.00 på Kirkekontoret 

 

                                                                                      

_________________________    _______________________ 

sign                                                                                sign 

           Bent Bjune                                                                        Lene Gjersøe 

 Leder                                                                                 ass.Sekr  
   


